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Visoko - U Konviktu Franjevačke klasične gimnazije u Visokom, 27. i 28. rujna održana je
godišnja skupština i duhovna obnova Franjevačkog svjetovnog reda bosanskog bratstva
Kraljice Katarine.

      

Susret je započeo uvodnim pozdravom Željka Majdandžića, ministra područnog bratstva i fra
Danijela Rajića, duhovnog asistenta. Nakon toga je slavljena sveta misa s nakanom za obnovu
OFS-a te su se svi okupljeni pomolili i za pokojne trećoredce.

  

Skupštinom je predsjedalo Područno vijeće OFS-a a bilo je prisutno 27 sudionika te nekoliko
duhovnih asistenata. Na programu je sudjelovao i Robert Vujica, koordinator franjevačke
mladeži za OFS. Poslije večere bilo je organizirano upoznavanje i video prezentacija različitih
projekata. Svi sudionici su nakon toga pogledali dokumentarni film o životu i mučeništvu fra
Vjeke Ćurića. Pred sam kraj večeri sudionici su izmolili časoslov i i sudjelovali u klanjanju pred
Presvetim.

  

Drugi dan Skupštine protekao je u radnoj atmosferi. Nazočni predstavnici iznijeli su izvješća o
radu njihovih mjesnih bratstava. Ministar Željko je iznio izvješće u kojem je istakao što je sve
učinjeno u proteklom razdoblju. Svoje izvješće podnio je i duhovni asistent fra Danijel u kojem je
predstavio i kratki povijesni razvoj OFS-a Bosne Srebrene koji je imao svoj procvat u
vremenima prije zadnjeg rata kada je područno bratstvo brojalo oko 4000 članova. Govorio je i
o važnosti uključenja mladih obitelji i framaša u OFS te bolju organizaciju mjesečnih susreta
mjesnih bratstava.

  

Predstavljen je i okvirni plan aktivnosti za naredno razdoblje s osvrtom na proslavu kraljice
Katarine koja će ove godine biti 26. listopada u Kraljevoj Sutjesci. Fra Gabrijel Tomić je
potaknuo okupljene trećoredce na molitvu za pokretanje kanonskog procesa proglašenja
blaženom kraljice Katarine. Na samom kraju radnog dijela skupštine donesene su smjernice u
kojima je posebno istaknuta važnost ustrajnog rada na obnovi OFS-a. Kao što je sveti Franjo
znao govoriti tako su i članovi kapitula na koncu zaključili: „Braćo, krenimo ispočetka, jer do sad
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a ništa nismo učinili
.“

  

Područno vijeće bosanskog bratstva kraljice Katarine
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